

新能源运输基金 New Energy Transport Fund



11 亿元的「新能源运输基金」资助运输业及慈善／非牟利机构试验及推动更广泛使用绿色创新运输技术于商用运输工具。自 2011 年起，基金批出超过 300 个试验项目，资助额共 2.53 亿元。资助范围包括：

- 试验申请：资助试验绿色创新运输技术
- 应用申请：资助直接购买经试验证明成熟并适合本地采用的技术

The \$1.1 billion New Energy Transport Fund subsidises the transport trade and charitable/non-profit making organizations to trial and encourage wider use of green innovative transport technologies in commercial transport tools. Over 300 trials with a total subsidy of \$253 million have been approved since the Fund inception in 2011. The subsidy scope includes:

- Applications for Trial: subsidise trials of green innovative transport technologies
- Applications for Use: subsidise direct procurement of products proven to be mature and suitable for local adoption

基金网站



NET Fund Website



「新能源运输基金」资助试验的电动车: Electric Vehicles Trialed under NET Fund:



电动的士
Electric Taxi



电动轻型货车(客货车类)
Electric light goods vehicle (van type)



电动轻型货车(非客货车类)
Electric light goods vehicle (non-van type)



电动小型巴士
Electric light bus



电动巴士
Electric bus



电动中型货车
Electric medium goods vehicle

申请至开始试验的流程： Flowchart on Application to Commencement of Trial

